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 W odpowiedzi na Pana interpelację informuję, że miasto rozważa budowę tego typu 

obiektu. Należy jednocześnie wskazać, iż bieżące koszty funkcjonowania i utrzymania hali 

kryjącej korty tenisowe ponoszone są przez Stowarzyszenie Tenisowy Ciechanów.  

             Boiska piłkarskie są udostępniane bezpłatnie klubom działającym na terenie  

Ciechanowa, a jednocześnie kluby te prowadzą na tych obiektach działalność gospodar-

czą i pobierają opłaty od rodziców. W przypadku utworzenia hali kryjącej jedno z boisk 

zasadnym byłoby ponoszenie bieżących kosztów jej funkcjonowania przez kluby sportowe. 

Informuję, że w ramach rozbudowy miejskiej infrastruktury sportowej w 2025  

roku będzie realizowana inwestycja związana z budową nowego boiska o sztucznej  

nawierzchni przy Szkole Podstawowej nr 1 w Ciechanowie. 
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